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Abstract (en)
Constructional sheet is manufactured from a nickel-free low alloy steel having a low yield strength ratio by hot rolling cast slab to strip and air
cooling to the coiling temperature. Production of an up to 15 mm thick sheet from a steel having a yield strength (Re) greater than 235 N/mm<2>,
yield strength ratio (Re/Rm) 0.4-0.65, and composition of (by weight) 0.01-0.14% C, 0.20-1.20% Mn, 0.020-0.045% soluble Al, 0.70-0.90% Cr,
0.10-0.25% Mo, 0.01-0.05% V, balance Fe and impurities, comprises hot rolling cast slabs or thin slabs to strip using a starting temperature of
1000-1350 degrees C and a finishing temperature of above 850 degrees C, air cooling to a coiling temperature of 720-780 degrees C, and then
cutting up the coiled strip into sheets.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf ein Verfahren zur Herstellung feuerresistenter Stahlbleche mit einer Streckgrenze Re > 235 N/mm<2> und einem
Streckgrenzenverhältnis Re/Rm zwischen 0,4 und 0,65 für den Einsatz im Stahlbau. Aus nickelfreiem Stahl werden Brammen abgegossen, die mit
einer Anfangstemperatur im Bereich von 1000 bis 1350 °C zu Bändern warmgewalzt werden bei Endwalztemperaturen über 850 °C. Die Bänder
werden anschließend an Luft auf 720 bis 780 °C abgekühlt und gehaspelt. Danach wird das gehaspelte Band zu Blechen abgetafelt.
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